
 

SSRK Västerbotten avdelning 
2024-05-05, Zoom-möte 
Närvarande: Björn Bjuggren, Kerstin Abbing, Hanna Fransson, Frida Eklund, Malin Olofsdotter, 
Susanne Stjernfeldt och Marie-Louise Gäärd 

 
Dagordning 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
 Fastställdes. 
 
§ 3 Val av sekreterare och justerare för mötet 
  Hanna Fransson valdes till sekreterare och Kerstin Abbing valdes till justerare. 
 
§ 4  Föregående mötesprotokoll 

Ordförande går igenom de punkter som var viktigast som gällde justering av 
styrelse. Protokollet lades därefter till handlingarna. 
 

§ 5 Inkommande och utgående skrivelser  
 Vi går igenom aktuella skrivelser. 
 
§ 6 Rapporter från/beslut kring  
 

a) Stripe - Stripe ska nu fungera i kombination med SKK-Start. Uppstarten verkar 

ha fungerat vad vi vet och hört. 

b) Extra årsmöte 16 maj - Vi har att välja ny kassör, samt stuva om litet i 

styrelselistan, för att Kassören ska in på ordinarie ledamots plats. Förslag 

bilägges efter dagordningen. Även presentation av nya kassören. 

c) Digital resultatredovisning - Vi inväntar beslut från HS gällande hur det blir 

med digital redovisning. 

▪ Ekonomi 
Ingen rapport 

▪ Spaniel 
Fortsatt gott samarbete med Norrbotten. Problematiskt med domare 
inom bland annat vattenprov och ett arbete har påbörjats för att se 
över möjlighet till att utbilda fler domare. Personer som har 
kunskaper och meriter inom proven eftersöks och kontaktas 
personligen.  

▪ Retriever 
Verksamheterna rullar på och kostnader för prov fastställs utifrån 
utbud/efterfrågan samt domare lokalt eller inte lokalt.  

▪ Tollare  
Det kommer komma information om datum för prov. Susanne 
Stjernfeldt kommer att åka i väg på konferens gällande domare. Det 
är fortsatt få domare i norr för tollarproven. 
 



 

▪ Viltspår 
Vi saknar just nu en ansvarig (kontaktperson) för viltspår inom 
avdelningen i dagsläget. Vi ser över och försöker hitta en som vill ta 
ansvaret. Vi diskuterar även att vi behöver inom sektionerna ta hjälp 
av varandra i att driva viltspår samt hitta domare som vi kan 
använda mot våra verksamheter. 

▪ FBR 
Ingen ansvarig (kontaktperson). Vi ser över denna post och försöker 
hitta en person som vill tänka sig ha uppdraget. 

▪ Utställning 
Frågeställning gällande medlemskap för att delta på utställning. Vi 
inväntar svar på frågan.  

▪ Utbildning 
Avdelningen har beslutat att inte skicka någon på 
instruktörsutbildning för SSRK (bas) valp/allmänlydnad denna gång 
inom SSRK. Vi skall se över om det blir aktuellt nästa tillfälle 
utbildningen ges. 

▪ Info/hemsida 
Vi diskuterar under mötet om hur vi har fördelat våra (3) hemsidor. I 
dagsläget har vi en hemsida för avdelningen och två separata för 
sektionerna (Skellefteå/Umeå). Vi ska fortsätta dialogen under nästa 
möte då vi lyfter för- och nackdelar med att ha olika hemsidor för 
liknande syfte, dvs information för våra verksamheter.  

 
§ 7 Övriga frågor   
 Ingen övrig fråga. 
 
§ 8     Nästa möte 

Extra insatt årsmöte den 16/5 för alla medlemmar. Kommande avdelningsmöte 
skickar ordförande ut förslag på datum/tider för nästa möte. 

 
§ 9     Avslutning av mötet 
 Ordförande avslutar mötet. 
 
 
 
Vid protokollet: ____________________________________ 
 
 
 
Justerare: __________________________________________ 


